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Abstract (en)
Sectional radiator, especially made from aluminium, having an upper collector strip (1) for the forward heating motion and a lower collector strip (2)
for the return heating motion, and having radiator sections (3) arranged between the two collector strips (1, 2) and connected thereto by means of
pipe lengths. In this arrangement, the pipe lengths (5) are retained displaceably in the bores (32) of the radiator sections (3) and/or in the collector
strips (1, 2), and the two collector strips (1, 2) are connected to one another by means of tension rods (6) which are subjected to the action of
springs (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Gliederradiator, insbesondere aus Aluminium gefertigter Gliederradiator, mit einer oberen Sammlerleiste (1) für den Heizungsvorlauf sowie mit
einer unteren Sammlerleiste (2) für den Heizungsrücklauf und mit zwischen den beiden Sammlerleisten (1, 2) angeordneten und mit diesen mittels
Rohrstücken verbundenen Radiatorgliedern (3). Dabei sind die Rohrstücke (5) entweder in den Bohrungen (32) der Radiatorglieder (3) und bzw.
oder in den Sammlerleisten (1, 2) verschiebbar gehalten und sind die beiden Sammlerleisten (1, 2) mittels Zugstangen (6), welche unter der
Wirkung von Federn (7) stehen, miteinander verbunden.
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